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Til medlemmar i Driftsstyret, Kleppe skule 
 

REFERAT FRÅ DRIFTSSTYREMØTE - KLEPPE SKULE  
TORSDAG 21.09.23 KL.18-20 
Stad: Møterom, personalinngang 
Tilstade: Simon Giæver (FAU), Frank Meland (FAU), Tina Lode Strand (FAU), Mette E 
Brunes (andre tilsette), Anne Gunn O Slethei (ped.tilsette), Anne Britt 
Andersen(ped.tilsette), Hanna Meland (elevrepr), Simen Bergli(elevrepr), Einar Erga(Barn 
& Unge) og Sylvia Gjersdal 
 
 
Sak 01/23-24   Konstituering av Driftsstyret og Skulemiljøutval 

- Leiar Driftstyret og Skulemiljøutval: 
Simon Giæver 
 

- Nestleiar Driftstyret og Skulemiljøutval: 
Frank Meland 
 

- Foreldrerepresentant/FAU:  
Tina Lode Strand , Frank Meland 
 

- Pedagogisk personal :  
Anne Gunn O Slethei, Anne Britt Andersen 
 

- Anna personal 
Siren Meling (vara Mette Erga Brunes) 
 

- Elevrepresentant/Elevrådsstyret 
 Hanna Meland og Simen Bergli på dette møte, Bastian Bøylestad og Hanna 

 Meland fast, når skulemiljøutval ein tredje represetant frå elevrådsstyret. 
 

- Hovudutval Barn & Unge 
Einar Erga på dette møte, ny representant når utvala har konstituert seg. 
 

- Rektor 
 

 
Sak  02/23-24 Godkjenning av referatet frå 08.06.23 
   Referatet vart godkjent utan merknad. 
 
 
Sak  03/23-24         Møteplan for Driftstyret 23-24 

21.09.23 kl. 18.00-20.00 
13.11.23 kl. 18.00-20.00 (Skulemiljøutval) 
31.01.24 kl. 18.00-20.00 
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11.04.24 kl. 18.00-20.00 (Skulemiljøutval) 
11.06.24 kl. 18.00-20.00 
Møteplan vart vedteken. 
 

                            
Sak  04/23-234 Trafikksikkerheit. Saman om eit trygt og godt nærmiljø 

Status og planar vidare. 
   Rektor informerte frå komiteen. 
   
 
Sak  05/23-24   Økonomi og budsjett 
   Orientering om økonomi så langt 2023 og budsjett 2024. 
Rektor orienterte om økonomi pr september 2023, har eit stort meirforbruk,   
 men det er venta inn ein del inntekter, mellom anna frå flyktningfond. Reknar   
  med å kome i balanse. Forslag til budsjett 2024 er klart, det vil vere på om   
 lag same nivå som nå. 
   Driftstyret tek saka til orientering.  
 
Sak  06/23-24   Aktuell info frå Elevråd, FAU, Skulen/SFO og Hovudutval Barn&Unge 

Elevrådet: Har konstituert seg og fordelt oppgåver. Jobber med kva vi skal 
jobbe med på skulen, f. Eks ønsker vi basketkorg til 4.-6.trinn. 
FAU: Har alle medlemmane på plass. Jobber vidare med trafikksikkerheit og 
andre aktuelle saker. 
Krasj med aksjonskveld og foreldrekveld 4.okt., kan skulen gjere noko med 
dette? 
21.februar er neste kommunale foreldrekveld. 
Skulen: God oppstart. Planlegging aksjonskveld. Leseprosjekt. Nye 
fagbøker, det er fantastisk.  
Kantine for 6. og 7.trinn, godt tilbod. 

   SFO 180 barn, auke frå ca 140. I hovudsak på grunn av gratis SFO-plass for 
        1. og 2.trinn. 
   Hovudutval barn og Unge:  
   Måltid SFO og barnehage. Kjøkkenfasiliteter og innkjøpsavtale.  

Høyring ny Orstad skule, har vore Fellesmøte. Det er tre alternativ på 
høyring.  

   
 
Klepp kommune, 21.09.23 
Sylvia Gjersdal         
Rektor        


